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Asja – Stājoties darbā jaunais pašval

Stājoties darbā jaunais pašvaldības vadītājs, skaistus solījus deva, par izmaiņam
pāvaldības darbā, bet diemžēl viss ir tā pat.Pavasarī vērsos pie Īpašumu apsaimniekošānas
daļas vadītāja ar lūgumu noorganizēt Celtnieku ielas sākumu greiderēšanu, bedres
drausmīgas. Nu ir jau rudens pēdējais mēnesis, solījums netiek pildīts, bedres nu jau vēl
lielākas, jo celtnieki, kuri strādāja pie kanalizācijas izbūves, to pasliktināja. Pieļauju, ka
ceļu apsaimniekotājs, kuram ir līgums ar pašvaldību, visas Celtnieku ielas m2 ik mēneša
rēķinā uzrādījis, jo no Baltijas ielas uz Zvejniekciema pusi tika greiderēts. Protams, ka
rēkins tika parakstīts, jo ir taču darbs izpildīts. Jautājums, varbūt der atbildīgajiem
darbiniekiem izbraukt arī teritorijā.


